
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 7. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 245
Kan ministeren bekræfte, at alle kaniner i Danmark klassificeres som produktionsdyr, 
også selvom de holdes som kæledyr, og at det betyder, at dyrlæger er afskåret fra at 
anvende en del nødvendig medicin i behandling af kaniner, der holdes som kæledyr, på 
grund af EU-regler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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